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Posudek	závěrečné	práce

1.	Význam	a	náročnost	tématu	2.0
Poznámka:Téma	veřejnoprávních	smluv	je	aktuální	téma	veřejné	správy,	vzhledem	k
obšírnosti	zákonných	norem	řešící	tuto	problematiku	jde	o	náročné	téma.	Práce	představuje
obecný	pohled	na	problematiku	veřejnoprávních	smluv.
2.	Logická	struktura	práce	1.0
Poznámka:Struktura	práce	je	zcela	logická,	od	historického	pojetí	přes	právní	rámec	a
současné	využití.	Vhodně	doplněna	o	rozhovor.
3.	Naplnění	cíle	práce	2.0
Poznámka:V	souladu	s	cílem	práce	je	velmi	dobře	vymezen	vztah	veřejnoprávních	smluv	k
současné	legislativě.	Tento	právní	rámec	je	pak	úspěšně	aplikován	do	zkoumané	praxe
veřejné	správy.
4.	Metodický	postup	1.5
Poznámka:Dodržen	zadaný	metodický	postup,	velmi	pěkná	praktická	část.
5.	Hodnocení	teoretického	zobecnění	a	přínosu	2.0
Poznámka:Teoretické	zobecnění	zcela	odpovídá	legislativnímu	rámci	a	získaným
informacím.
6.	Praktický	přínos	práce	2.0
Poznámka:Práci	lze	využít	pro	obecnou	orientaci	v	problematice,	velmi	dobře	je	zmíněna
určitá	nejednotnost	zveřejňování	veřejnoprávních	smluv	u	obcí	v	závislosti	na	rozsah	výkonu
veřejné	správy.
7.	Práce	s	literaturou	1.5
Poznámka:Podkladem	pro	práci	bylo	velké	množství	použité	literatury	mezi	kterou	nechybí
základní	zákony	týkající	se	veřejnoprávních	smluv,	použity	nejdůležitější	odkazy	na	webové
stránky	stejně	jako	vhodné	citace	autorů.
8.	Formální	stránka	1.0
Poznámka:Formální	stránka	zpracované	práce	na	velmi	dobré	úrovni.

Závěr

Hodnocení	práce	(známka):	velmi	dobře
Doporučuji	práci	k	obhajobě:	ANO	

Otázky	pro	diskusi	a	poznámky

Kritické	poznámky	a	celkový	přínos,	celková	hodnota	práce



Oblast	uzavírání	veřejnoprávních	smluv	ve	veřejné	i	soukromé	sféře	je	složité	téma	zasahující	do
mnoha	oblastí	dnešní	legislativy.	Díky	zatím	neustáleným	výkladům	některých	zákonů	zasahující
do	této	problematiky	je	velmi	náročné	postihnout	tuto	oblast	v	plné	šíři.	
Snahou	studentky	bylo	nejen	popsat	historický	vývoj	veřejnoprávních	smluv,	ale	také	popsat
současnou	praxi	na	obcích.	To	se	povedlo	dle	mého	názoru	velmi	dobře.	K	popsání	současnosti
byly	velmi	dobře	použity	zdroje	jako	elektronické	úřední	desky,	portály	pro	zveřejňování	smluv	a
také	internetové	stránky	jednotlivých	obcí.	V	práci	mohly	být	zmíněny	také	důvody	odlišnosti
zveřejňování	veřejnoprávních	smluv	na	jednotlivých	obcích	v	návaznosti	na	legislativu.	
Velmi	kladně	lze	však	hodnotit	návrh	sjednocení	podmínek	zveřejňování.
Práci	lze	v	každém	případě	hodnotit	kladně	a	doporučit	ji	k	obhajobě.

Otázky	nebo	témata	pro	diskusi	před	komisí

Uveďte	důvody	zjištěných	odlišností	při	zveřejňování	veřejnoprávních	smluv	u	Vámi	zkoumaných
obcí	-	Soběslav,	Veselí	nad	Lužnicí	a	Planá	nad	Lužnicí.

Datum:	26.04.2019 Podpis	oponenta


